
Dragi šestarji  

Se me še kaj spomnite? ;) Pa svojih sošolcev, s katerimi se ne slišite? Upam, da ste vsi dobro, da ste se 

navadili na spremenjeno stanje in da uspešno uporabljate vso novo orodje, ki je potrebno za vaše 

šolsko delo. Prosim, da se čim večkrat javite učiteljem in ne pozabite na svoje obveznosti daleč stran 

od šolskih klopi. Natančno berite navodila učiteljev, jih upoštevajte in pridno ter sproti pregledujte 

spletne učilnice. Če imate kakršnekoli težave, pa veste, da se vedno lahko obrnete name. 

Sedaj pa nadaljujmo z delom  

 

Ko ste prejšnji teden razmišljali in pisali o stvareh, ki jih počnete vsak dan / pogosto / mogoče 2x na 

teden / itd. ste v resnici uporabljali slovnični čas PRESENT SIMPLE (sedanjik). In z njim se bomo 

ukvarjali v naslednjih dneh. 

 

PRESENT SIMPLE (sedanjik) 

je eden od dveh sedanjikov, ki se uporabljata v angleščini. Drugi je Present Continuous, a o tem bomo 

govorili drugo leto.  

Mi smo Present Simple že uporabljali, ko smo se ukvarjali z glagoloma BITI in IMETI. 

 I am Manja. / I have got a brother.        ta dva stavka sta v času Present Simple 

    Jaz SEM Manja. / IMAM brata.  

 

Sedaj pa bomo začeli uporabljati še vse OSTALE *GLAGOLE (poleg biti in imeti), kot so pisati, risati, 

jesti, skakati, poslušati, .... Vi ste to že počeli prejšnji teden, ko ste pisali, kaj vse počnete vsak dan 

(poleg tega da ste in da nekaj imate). 

*GLAGOL = beseda, ki pove, kaj nekdo dela / kaj se dogaja  (rišem, pišem, skačem, poslušam,...) in 

določa, v katerem času je stavek (ali v sedanjiku, pretekliku ali prihodniku) 

 

PRESENT SIMPLE se v angleščini uporablja takrat, ko govoriš o svojih NAVADAH, RUTINAH, 

URNIKIH in DEJSTVIH. 

NAVADA/RUTINA (nekaj, kar se ponavlja) – I brush my teeth every day. (Vsak dan si perem zobe.) 

URNIK (tudi vozni redi, ki so vsak dan vse leto isti) – The bus leaves at 3 o'clock. (Avtobus odpelje ob 3h.) 

DEJSTVO (nekaj, kar je vedno res) – The sun shines. (Sonce sije.)  /  Birds sing. (Ptički pojejo.) 

 



V (+) trdilnih stavkih morate paziti, da glagol za osebe HE, SHE, IT dobi končnico –s! 

I play football.    He plays football. 

You read magazines.   She reads magazines. 

We go to a judo club.   Tom (he) goes to a judo club. 

They listen to pop music.   Sally (she) listens to pop music. 

Pri osebah I, YOU, WE, YOU, THEY pa glagol ne dobi nobene končnice. 

 

Za vajo se boste najprej lotili dela v DZ, nato pa še v učbeniku. Te naloge mi poslikajte in pošljite na 

mail, da vidim, da ste delali in da se mi oglasite. (Delovni list (worksheet) spodaj pa mi načeloma 

pošljite samo v spletno učilnico v PDF obliki!) 

 

 DZ str. 34 / nal. 3, 4, 5 

nal.3: stavke iz naloge 2 prepiši tako, da boš osebo 'I (jaz)' zamenjal s 'he (on)'. To pomeni, da bodo 

glagoli morali dobiti končnico –s! 

Torej prvi stavek ne bo več 'I live in London.' ampak 'He lives in London.' 

                                             'I go to Marsden College.'   'He goes to Marsden College.' 

 

nal. 5:    kdaj daš končnico –s in kdaj –es??       Spomni se pravil za tvorbo množine, ista so tudi pri glagolih! 

Če se glagol/beseda konča na   -o   dodamo –es     does 

                                                        -ch    dodamo –es    

                                                  -sh, -s    -es 

                                                         -y   crIES!!   ( I cry   / she cries) 

                                                      play   plays             

 

 učb., str. 59 / nal. 4A  - piši cele stavke v zvezek, pazi na končnico –s! 

 

 

 



WORKSHEET –  PRESENT SIMPLE – Things I do every day (stvari, ki jih počnem vsak dan) 

1.) Poglej sličico in napiši, kaj počneš. Stavek nato napiši še po slovensko. Glej primer. 

 

   I play footbal. (Igram nogomet.) 

 

 

 

 

 

 



2.) Stavke napiši po slovensko. 

I play video games every evening.  – Vsak večer igram video igrice. 

I go to school from Monday to Friday.  – 

I play with my dog.  –  

I play the violin.  –  

I like pizza.  – Všeč mi je pica. 

I eat a lot of crisps.  –  

I help my mum in the garden.  – 

I draw pictures.  –  

I read magazines.   –  

 

3.) Napiši, kaj dela ON (he) ali ONA (she).   

!!!! KADAR GOVORIŠ ZA NJEGA ALI NJO, GLAGOL VEDNO DOBI KONČNICO  -S  !!!! 

I He (on) / she (ona) 

 

I play voleyball. 

 

She plays volleyball. 

 

I like ice cream. 

 
He 

 

I eat soup every day. 

 
She 

 

I cook lunch on Saturdays. 

 
He 

 

I go to school in Vinica. 

 
She 

 

I listen to rock music. 

 
He 

 

I do my homework every day. 

 

She does her  

 

Če se glagol/beseda konča na   -o   dodamo –es     does 

                                                        -ch    dodamo –es    

                                                  -sh, -s    -es 

                                                         -y   crIES!!   ( I cry   / she cries) 

 


